
 

 

 
   11/6/2024התקיימה    5/2024מן המניין  שמספרה   ת מועצה פרוטוקול ישיב

 בבניין  המועצה     20:30יום  שלישי  
 

 נוכחים : 
 ראש המועצה       - פואד עווד  

   – חבר מועצה         -דאוד עלי 
 חבר מועצה    –בדוי מוחמד  

 חבר מועצה       -גאזי עווד  
 חבר מועצה    -גדבאן  סמיח 

 חבר מועצה   - מרשוד  אברהים  
 חבר  מועצה     -חגאזי  חגאזי  

 חבר  מועצה     -עבד אלראזק  רפיק  
 חבר  מועצה    -מונזר  זיני  

 חבר  מועצה    - נאסר  נסרה  
 משתתפים : 
 גזברית -אומיה חאג'  
 יועמ"ש  -חליל גדבאן   

 נציג ציבור  –ד"ד  מוגרבי אחמד  
 
 

 ברוכים  הבאים .  ראש  המועצה : 
 

 :    1סעיף
 אישור  פרוטוקול קודם .

 ? יש דברים שנאמרו ולא  נכתבו    האםפואד :  
תיקונים   לא צורפה כי  ישנם מספר    וועדת החירום  מצ"ב רשימת כל הוועדות  בעניין  הוועדות  :  

 קטנים . 
 .  אושר  פה אחד פרוטוקול קודם 

 
 ) מינוי חבר המליאה מר' עלי דאווד כסגן וממלא מקום יו"ר המועצה   (:   2סעיף מס' 

 . וממלא  מקום יש  סמכות לראש  המועצה  לבחור סגן  -   14סעיף לפי  
 .  יש אפשרות שחבר יתמודד כסגן לראש  המועצה    -15סעיף לפי  

 . לחוק  הנ"ל   14לפי  סעיף  לחמש שנים וממלא  מקום עלי דאווד יהיה  סגן  שמר  אני  מציע 
 גאזי עווד :  היינו  צריכים לדעת  קודם  , עלי  דאווד  היה הרבה  זמן  סגן .

 כולם  הצביעו פה אחד .  -פואד :  נצביע על  המינוי  
 

 )  אישור  מינוי מהנדס המועצה מועתסם היבי כנציג רשות הניקוז (    : 3סעיף  
 

יהיה  מר היבי  מועתסם  ,  מהנדס  המועצה    כנציג  ברשות הניקוזאישור  מינוי מהנדס המועצה   
 ישיבות רשות הניקוז . מעורב וישתתף ברוב  הנציג , מבקשים להאריך את החברות שלו  , יהיה  

 
 כולם  הצביעו פה אחד .

 
 )   עדכונים בוועדות ובחירת ועדה לבחינת תוכניות המועצה למרכז התפתחות הילד ( :    4סעיף 

   
אני  יו"ר  הוועדה ויש  אפשרות להוסיף עוד  שני  חברים  , מונזר  זיני  הציע   –וועדת  החינוך  

מר'  סמיח     - ,  מבקשים  עוד  נציג  ויעזור לנו  חברות  במיוחד שהוא יועץ  לרשויות בתוכנית גפן   
 הציע  שיהיה  חבר  בוועדה  .   -גדבאן  

 



 

 

 שאר  הוועדות  מסודרות .
וועדת  המכרזים  פתחה  מכרז  ליחידת  התפתחות  הילד  היו  שלושה מציעים , הוועדה  ביקשה  

 שיהיה  גוף  מקצועי  שיבדוק  את  התוכניות שהוגשו  במסגרת  המכרז  . 
 

 . ים ועדה לבחינת התוכנית י חגאזי :  המלצה  הייתה ברורה   שתתק
( נציג בריאות , נציג רווחה ,    אני  מציע שאבו אלפדל יהיה  יו"ר  הוועדה   , שאר  הנציגים   פואד :

 .נציג  חינוך , ונציג עובד מועצה )
 לאחר בחירת הנציגים   סיון  רב  אני  מיידע אותכם  יהייתה מנהלת  גיל רך ויש  לה נ   מונה  שעבאן

. 
 מאשרים  פה אחד .כולם 

 
 )   ( אישור תב"ר תכנון לאזור תעשייה  :   5ף  יסע

 
 אישור  תב"ר תכנון  לאזור  תעשייה  . 

תעשייה העמסנו אותו  על  משרד  שיכון  ,   איזור  מפורט ,  תכנון   5/11/2015ההרשאה היא מיום  
 . למתן תוקף לתוכנית אתמול נשלח לפרסום 

 אנחנו  מעדיפים משרד  השיכון  על  המנהל כי  המנהל יחייב  את התושבים  .
לטובת תכנון לביצוע , אישרו  הארכה לדיסמונד , הכנת מכרז  לפרסום  ₪    268510  סך  אנחנו  ננצל  

 תכנון לביצוע באזור  תעשייה  ,  התוכנית  מוכנה  .
 

 גאזי עווד :  באיזה  שכונה  ? 
מטר עד   500צפונית למגרש הטינס  , הגדלים של המגרשים  מ   דונם    50פואד : איזור תעשייה   

 והתושבים  ביקשו  מגרשים קטנים .  ( שיתוף ציבור )  הייתה  ישיבה באלמנארה ,   מטר  4000
במחיר ולכל     למרבה  איזור  תעשייה  בישראל אין הגבלה רק לכפר ,  איזור תעשייה  המינהל  מוכר  

 תושבי בישראל . 
 חגאזי :   יש מצב שיהיה  בשכירות ? 

,  הלוואי  שייבנו     דונם    7מיפוי  צרכים לעסקים במזרעה כ  פואד : לא  הסכימו  שיהיה  בשכירות ,  
 מפעל .  ויקימו 

 
 הכביש בסלילה לאן  מגיע ? נאסר  נסרה :   

 . מעל הגשר המזרחי החדש   859פואד : הכניסה מכביש  מס 
 

 התב"ר  מאושר  פה  אחד 
 

 )  סגירת תב"ר ( מצ"ב  רשימה : (  6סעיף 
 שאר  התברים  

 מצורפת  רשימה בכל  התברים  מאוזנים   
 תוכנית  אב  למיפוי פסולת  נברר  בעניין  ההרשאה .  161תב"ר  מס 

 
 מאושר פה אחד  סגירת  תברים . 

 
 )   מינוי שני נציגי מליאה לוועדת בחינת עובדים ( :    7סעיף 

 
 עובדים בכירים .  חברי ועדה לבחירות 

 .  יו"ר  מועצה ושני חברים , ומנכ"ל מועצה  נציג שר ,
 חברים :  אבו אלפדל מוחמד בדוי +  מונזר  זיני  .

 
 מאושר  פה אחד  

 
 



 

 

 
 )  2024ישיבת הכנה  ראשונה  בעניין תקציב (   : 8סעיף  

 
   2024תקציב 

 
 אני חושב שכולם יודעים מה  המצב  במדינה  ,  המועצות במיוחד בחברה הערבית  . 

 
 
 

   -וחוקי עזר     –ארנונה  –הכנסות  
 חינוך  יהיה  מייצינג לרשות . 

 צינג  לרשות . ייהיה  מי -רווחה   
כל  הזמן יש  תקצוב  תוספתי  לחברה  הערבית  , בגלל  מענק  האיזון       2023עד     –  2015משנת   

 . לנפש₪    1000אצל הערבים  עד  ל    –₪ לנפש     2700בחברה  היהודית  
יהודיות  ,  צריכים לקזז  לרשויות      המשרד  הפנים החליט להעביר תקצוב  תוספתי  , לפי  הנוסח 

 200בנוסף קרן צמצום פערים  ,   ,  ,  סמוטרץ החליט לקצץ    תוספת    קבלנו    550בהחלטת ממשלה  
 ליון  ובקשו להעביר רק חצי . ימ

, הייתה תשובה  היום  לתקציב     2024אין מועצה  בחברה  הערבית שתתאזן בכנות תקצוב לשנת  
 מותנה  . 

 
 הכנסה  והוצאה  מותנת :

יש ראשי רש    לא  אשרו  תקציב  מהמועצות הערביות     80% יכולים  לשלם  ו,  וגזברים  לא  יות 
 משכורות  בעוד  חודש . 

 נתבקשנו להכין  תקציב  ,  בתנאיי  שתהיה  הכנסה  מותנת  והוצאה  מותנית . 
 הגזבר לחודש   תהיה  לכל  חבר  אפשרות  לבירור . 6/2024/  25ישיבה  ב    שתהיה  

 
עברה על כל סעיפי ההכנסות וההוצאות והסבירה    2024הגזברית הציגה את הצעת התקציב לשנת  

 מרכיבי כל סעיף .  
 

 הישיבה  ננעלה  . 
 
 


